
Mölndals Naturskyddsförening

Verksamhetsplan 2023

Föreningen verkar för att sprida kunskap om naturen, väcka och underhålla känslan för

den och dess värden. Verka för skydd och vård av naturen. (Ur våra Stadgar).

Styrelsen vill utveckla verksamheten och öka medlemmarnas engagemang i befintliga och nya

intressegrupper.

Aktiva intressegrupper

De nuvarande grupperna:

● Skogsgruppen

● Hållbarhetsgruppen

● Fågelgruppen och

● Kommunikationsgruppen

Skall fortsätta utvecklas och om intresse finns, utökas med fler grupper.

Samråd och yttranden

En del av föreningens arbete för en bättre miljö är att granska förslag på detaljplaner

från kommunen. Vi kommer fortsatt att bevaka vad som händer i Mölndal avseende

samhällsplanering och lämna yttrande i samråd. Vi har överklagat

förslag till detaljplan för Lunnagården,  Motorcrossbana Fässberg, Hålstens förskola. Vi bevakar Lilla

Fässbergsdalen och kommunens planer på exploatering. Vi följer planerna på att etablera två

logistikcenter i Lindome samt etablering av ny järnväg Gbg-Borås och uppställningsspår Pilekrogen.

Att naturreservatet Rambo mosse Hårssjön vinner laga kraft är en mycket viktigt fråga för oss.

Mölndals stads skogliga strategi vill vi gärna yttra oss om.

Verksamhet riktad mot beslutsfattare:

Hur kan vi använda politikerenkätens svar som sammanställdes inför kommunvalet 2022? Låt oss

jobba vidare med detta.

Då det inte kom någon kommunfullmäktigepolitiker (totalt 94 inbjudna) till visningen av Rambo

mosse i maj 2022 försöker vi istället prata med utvalda politiker personligen och ta kontakt i specifika

ärenden.

Samarbeten:

Vi avser att fortsatt behålla och skapa samarbeten med andra kretsar, Mölndals museum, Biblioteket,

Ekospeceriet, Rekoringen, Fässbergs församling, Balltorps fritidsförening, Stadens parkgrupp samt

kommunens tjänstemän i syfte att nå ut så mycket som möjligt med våra budskap.

Skogsgruppen träffar referensgruppen skogliga åtgärder två gånger per år. Förutom skogsförvaltaren

har Stadsbyggnadskontoret och kommunekologen lovat att vara med på dessa i fortsättningen. Vi

försökte ha en dialog med tjänstemännen utanför detta forum men misslyckades.

Skogsgruppen har även dialog med Skogsstyrelsen med avseende på avverkningsanmälningar.

Hållbarhetsgruppen avser att fortsätta samarbeta med Gunnebo Slott, Mölndals museum, Biblioteket

m fl.



Platsbesök:

Vi fortsätter göra platsbesök för de planärenden vi granskar.

Syftet är att få en bättre överblick och insyn i de planärenden vi skriver om samt att öka

vår kunskap om biologi och ekologi. Vi fortsätter fokusera på att inhämta  kunskap om de södra

kommundelarna.

Vi tänker att på Kristi Himmelsfärdsdag, 18 maj, fira Gökotta på ett par platser i kommunen.

Fågelgruppen fortsätter sin nybörjarkurs i fågelskådning under våren och erbjuder andra

fågelskådningstillfällen.

Slåtter på ängen vid Tulebosjön avses att anordnas för tredje året i rad.

Kommunikationsgruppen avser att öka vår närvaro på sociala medier.

Information om våra aktiviteter finns på vår hemsida, Facebook och Instagram.

Cirka en gång per månad går ett informationsmail ut till medlemmarna.

Mölndals Naturskyddsförening


